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Minulý týždeň sa v meste uskutočnil zvoz objemného odpadu
V dňoch 10. apríla a 12. apríla 2018 sa uskutočnil 
zvoz objemného odpadu. Zber začal v mestských 
častiach Stred, Závodie a Predmier. Zber pokračoval 
v Hlinenom, na Vyšnom konci a Turkove. Na 
zberných miestach boli kopy starého nábytku, 
matracov, postelí, skríň, kobercov, kočíkov, kresiel, 
železného šrotu a odpadu väčších rozmerov.

Samospráva mesta Turzovky upozorňuje, že 
stavebný odpad a drobný stavebný odpad nepatrí do 
objemného odpadu. Do objemného odpadu nepatrí 
ani elektroodpad. Televízory, rádia, chladničky, 
počítače, variče, ohrievače, práčky, elektromotory... 
je treba odovzdávať priamo na zberný dvor pri 
Mestskom podniku služieb v Predmieri počas 
pracovných dní a v sobotu dopoludnia.

JUDr. Ľ. Golis : Podarilo sa nám získať 659 tisíc Eur z mimorozpočtových zdrojov

Mesto Turzovka už niekoľko krát informovalo 
svojich občanov o podanom projekte pod 
názvom ,,Zníženie energetickej náročnosti 
budovy Mestského úradu v Turzovke“ – 
NFP310040H252 v rámci vyhlásenej výzvy 
Slovenskou inovačnou a energetickou 
agentúrou ako sprostredkovateľským 
orgánom pre operačný program kvalita 

životného prostredia.  Dňa 15. marca 
2018 mesto Turzovka potešila milá správa 
a rozhodnutie o jeho schválení v sume 
celkových oprávnených výdavkov v sume 
690 811,62 €. Cieľom projektu je zníženie 
spotreby energie pri prevádzke budovy 
mestského úradu a to konkrétne zateplením 
obvodových konštrukcií,  zateplenie 

strešných konštrukcií minerálnou vlnou, 
výmena presklených drevených konštrukcií, 
plechových a drevených dverí, výmena 
pôvodných drevených okien a rekonštrukcia 
osvetlenia a stým súvisiaca výmena svietidiel 
za LED svietidlá. Realizácia projektu je 
plánovaná na roky 2018 a 2019.    

Mgr. Lenka Kubíková

Šikovné kuchárky s barančekmi

Úprava plochy pri nedostavanej ZŠ v Závodí
Vedenie mesta sa rozhodlo vyše 10 rokov zanedbávanú plochu v okolí torza nedostavanej 
základnej školy v Závodí ( budova nie je majetkom mesta) dať do udržiavaného stavu. „ 
Najskôr sme začali vyrezávať  náletové buriny , robili sme výrezy a drevené odrezy sme 
štiepkovali....“,  povedal Rudolf Šobich, riaditeľ Mestského podniku služieb v Turzovke. 
Prenajatým traktor bagrom sa najskôr zozbieralo železo a odviezlo, povyťahovali sa korene 
náletových drevín a na kopy sa pozvážali betónové a navozené odpady. Betón sa bude 
strojovo drviť a podrvená hmota bude slúžiť ako podkladový materiál na vyspravovanie 
mestských komunikácií. Potom mulčovačom upravia plochu okolo budovy, aby sa mohla 
v budúcich mesiacoch kosiť tráva. 
Vedenie mesta chce zabrániť tvoreniu čiernych skládok a zvozu odpadkov na vyčistenú 
plochu. 

Deň narcisov v našom meste
V piatok 13.4.2018 sa uskutočnil 22. ročník najväčšej verejnej finančnej zbierky Ligy proti 
rakovine SR „Deň narcisov“ na celom území Slovenska, ale i v našom meste.
Zapojili sa do nej v rámci dobrovoľníckej činnosti aj turzovskí skauti, žiaci základnej školy 
a študenti gymnázia. Za dobrovoľný finančný dar dostal každý darca kvietok narcisu, ako 
poďakovanie za pomoc onkologickým pacientom. Aj napriek nepriaznivému počasiu 
sa podarilo  v uliciach mesta a v základnej škole vyzbierať sumu 2 149,38 €, ktorá bola 
odoslaná na účet LPR. Touto cestou ďakujeme všetkým, ktorí prispeli do zbierky na boj 
proti zákernej chorobe – rakovine.

Tak ako už je zvykom, každý štvrtok sa v 
Nízkoprahovom dennom centre pre deti 
a rodinu Dúha na Vyšnom konci stretávajú 
naši seniori. Aj v období pred Veľkou nocou 
mali seniori plné ruky práce na svojich 
aktivitách. Patrilo medzi ne zdobenie 
veľkonočných vajíčok technikami, ako 
napríklad háčkovanie, oblepovanie a ďalšie. 
Popri aktivitách sa seniori vždy príjemne 
porozprávajú a občerstvia čajom, alebo 
kávou. Poslednou aktivitou seniorov pred 

Seniori na Vyšnom konci
Veľkou nocou bolo pečenie veľkonočného 
zajačika, počas ktorého si zaspomínali na 
staré veľkonočné tradície. Pred ukončením 
sa konala ochutnávka upečeného zajačika, 
ktorý všetkým veľmi chutil.

Tento projekt sa realizuje vďaka podpore 
Európskeho fondu regionálneho rozvoja 
v rámci Operačného programu Ľudské 
zdroje.

PhDr. Katarína Plešivčáková, PhD.,
odborný garant NSSDR                                                                                                                                       

V stredu 25.apríla 
2018 bude rokovať 
MsZ v Turzovke
V zasadacej miestnosti Mestského úradu 
v Turzovke sa 25. apríla 2018 uskutoční 
rokovanie Mestského zastupiteľstva. 
Poslanci okrem iného prehodnotia 
záverečný účet mesta Turzovka za 
rok 2017, hospodárenie rozpočtových 
a príspevkových organizácií a venovať sa 
budú aj 2. zmene rozpočtu mesta. 

Mestský úrad dostane nový šat

MESTO TURZOVKA, 
DOBROVOĽNÝ HASIČSKÝ 

ZBOR TURZOVKA
A MESTSKÉ MÚZEUM KAROLA 

TOČÍKA V TURZOVKE

usporiadajú

OSLAVY 140. 
VÝROČIA

prvej zmienky 
o turzovských 

hasičoch
v dňoch 4. a 5. mája 2018

V pondelok 9. apríla 2018 zasadala na MsÚ 
v Turzovke komisia mládeže, vzdelávania, 
športu a kultúry, ktorú viedol predseda 
Mgr. Rastislav Bakajsa za účasti primátora 
JUDr. Ľubomíra Golisa, jeho zástupkyne 
MUDr. Viery Belkovej, prednostu MsÚ 
Ing. Mariána Masnicu. Členovia komisie 
sa zaoberali prípravou osláv k 140. výročia 
miestneho dobrovoľného hasičského zboru. 
Pozornosť venovali aj úprave rozpočtov 
rozpočtových organizácii. Taktiež sa zaoberali 
rekonštrukciou javiska v Kultúrnom dome 
Rudolfa Jašíka, finančným príspevkom na 
vydanie monografie výtvarníka Rudolfa 
Dičku a historickým odkazom miestnej 
židovskej komunity.
Vo štvrtok 12.apríla 2018 zasadali na 

Z rokovania komisií MsÚ v Turzovke
MsÚ v Turzovke členovia  komisie 
podnikateľskej, obchodu, cestovného 
ruchu a verejného poriadku. Komisiu 
viedol JUDr. Martin Birka. Zaoberali sa 
hodnotením Dobrovoľného hasičského 
zboru a jeho pripravovaným 140. Výročím 
založenia. Pozornosť venovali všeobecne 
záväznému nariadeniu o pravidlách času 
predaja v obchode a času prevádzky 
a služieb na území mesta Turzovka. Padli aj 
podnety na vytvorenie zlepšenia podmienok 
pre cestovný ruch.
Dňa 16. apríla 2018 zasadali členovia 
komisie finančnej a správy majetku 
mesta Turzovka. Prerokovali správy o 
hospodárení rozpočtových a príspevkových 
organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta. Zaoberali sa aj záverečným účtom 
Mesta Turzovka za rok 2017 a návrhu 
rozpočtu fondov na rok 2018.

Vážení spoluobčania, jarné práce sú v plnom prúde. Pri zbere odpadu a s jeho nakladaním držme sa nariadeniami samosprávy 
a ohľaduplnosťou voči prírode. Nevytvárajme čierne skládky a chráňme si miestne toky.

S vierou v zdravý rozum a za pochopenie ďakuje primátor   mesta   Ľubomír Golis
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Prehliadka mažoretiek a tanečných skupín
Centrum voľného času v Turzovke pripravuje 14.ročník nesúťažnej prehliadky mažoretiek, 
roztlieskavačiek a tanečných skupín v našom meste. Dňa 1. mája 2018 o 13.00 hod. pred 
Mestským úradom sa predstavia tanečné skupiny Silver a Reflex. Predstavia sa aj mažoretky 
Asanky, Astry, Edit, Bella a mažoretky z Vysokej nad Kysucou.

Apríl mesiac lesov

Minulý týždeň sa uskutočnila pred poliklinikou v Turzovke revitalizácia zelene. Prebytočné kroviny 
boli odstránené, zlikvidované a upravili sa stĺpiky na parkovacie miesta. Bola natiahnutá  geotextília 
a plocha bola vyspravená štrkovým materiálom v podobe vymývaného dunajského štrku. 

  Ing. Ján Červeník

Skrášlenie parkovacích priestorov

Mestská knižnica v Turzovke i v tomto roku 
pozvala na Andersenovu noc čitateľských 
nocľažníkov, pre ktorých bol pripravený bohatý 
program.  Pozvanie prijalo aj 10 detí z Detského 
domova z Horného Kelčova - pobočky Detského 
domova v Bytči, pri čom získali čitateľský preukaz 
a stali sa čitateľmi Mestskej knižnice v Turzovke. 

Andersenova noc

Mestská knižnica v Turzovke sa opäť zaplnila karimatkami, 
spacími vakmi a nebojácnymi nocľažníkmi

Tohtoročnej Andresenovej noci sa zúčastnilo 
celkom 27 detí z toho 17 detských čitateľov, 
ktorí pravidelne navštevujú Mestskú knižnicu. 
V poobedňajších hodinách sme sa všetci stretli 
v knižnici, rozdelili sme  úlohy a všetkých sme 
oboznámili  s programom uvedeného podujatia. 
Prvý bod programu bola návšteva Mestského 

úradu kde nás slávnostne privítala zástupkyňa 
mesta Turzovky MUDr. Viera Belková. 
Nasledovali potulky po našom meste aby sme tak 
ukázali naším kamarátom nie len Turzovku ale 
i jej tajomstvá z histórie nášho mesta. V kine Jašík 
nás už čakal príbeh 7 zhavranených bratov a po 
ňom stretnutie s Detským divadelným súborom 
POTVORKY a PRIATEIA. Dobový spolok 
MOROVÁ RANA nám pripravila nevšedný 
a najmä nezabudnuteľný  zážitok v šermiarskom 
súboji o kreslo H.CH. Andersena. Tajuplný 
hlas dvornej krajčírky Silvie Sebechlebskej 
nás presvedčil , že i Cisárové nové šaty nie je 
jednoduché ušiť. Touto cestou by sme chceli 
práve p. Silvii a p. Zuzke poďakovať za krásne 
rozprávkové kostýmy, ktoré nám spoločne 
ušili.  Rozprávkový svet ukrytý v balóne, tichá 
pošta, návšteva výstavy NAKUKNIME DO 
LESA  a úsmev na tvarí rozžiarila nejedného 
z nás. Počas celého večera, noci i prebúdzania 
do nového dňa nad nocľažníkmi bdel „Anjel 
strážny – H.CH.ANDERSEN“. V mene svojom 
a v mene všetkých, ktorí sa podieľali na príprave 
tohto rozprávkového podujatia patrí veľké 
ĎAKUJEME.

 Darina Bajáková, 
 riaditeľka KaSS

Čo hovoria čísla zo správy? Na ustanovujúcej 
schôdzi v r. 2015 bolo v ZO JDS zaregistrovaných 
35 členov. O rok neskôr ich bolo 44 a v súčasnosti 
je nás 57. V našej organizácií realizujeme také 
podujatia, ktoré sú primerané nášmu veku 
a prinášajú do nášho života skutočnú radosť. 
Výbor JDS v Turzovke pracoval od r.2015 
v zložení p. H. Chudejová, p. A. Delinčáková, p. 
A. Gregorová, p. M. Škorník a p. V. Malicherová. 
Na hodnotiacej schôdzi bol výbor doplnený 
členmi- p. Emíliou Lachmanovou a p. Danou 
Gabošovou.  Riadili sme sa podľa plánu, ktorý 
rešpektoval termíny okresných podujatí, miestne 
podmienky a záujem našich členov. Krédom 
práce bola  myšlienka- Hodnotenie človeka 
má vychádzať z toho, čo dáva a nie z toho, čo je 
schopný získať. 

V správe boli spomenuté niektoré činnosti za 
rok 2017. Začiatkom roka sa časť členov schádzala 
v zrkadlovke telocvične ZŠ na pravidelnom 
cvičení. Súbežne speváci pod vedením  p. M. 
Škorníka a p. A. Oravcovej nacvičovali piesne 
na okresnú prehliadku. V apríli 22 našich členov 
absolvovalo rekondičný pobyt v hoteli Alegro 
v Piešťanoch.  23. mája si na športovom štadióne 
v Čadci merali sily seniori z celého okresu. 
Z turzovského tímu boli najlepší p. E. Škorníková, 
p. A. Delinčáková, p. D. Gabošová a p. J. Tomala, 

V marci sa konala výročná členská schôdza ZO JDS v Turzovke 

Úspešná bilancia bohatej činnosti
ktorí získali medailové umiestnenia. Na KŠH 
v Rabči reprezentovala okres Čadca p. E. 
Škorníková, kde získala 3 medaily a postúpila 
na celoslovenské ŠH do Trenčína. Tie sa konali 
v auguste a tu získala 2 medaily a 5. miesto 
v hode vaľkom. Urobila veľkú radosť našej ZO 
a prispela k bodovému hodnoteniu Žilinského 
kraja, ktorý sa umiestnil na 2. mieste. Deň po ŠH 
členovia speváckej skupiny Dúha a Turzovské 
seniorky reprezentovali naše mesto na okresnej 
prehliadke v Rakovej- Znie pieseň naša. V júni 
40 členov ZO absolvovalo jednodňový zájazd 
do Múzea slovenskej dediny v Jahodníckych 
hájoch. Po prehliadke skanzenu dobrá nálada 
vyvrcholila v drevenom kostolíku, kde sme 
spoločne zaspievali Laudate Dominum. Cestou 
späť sme sa zastavili vo welnese v Turčianskych 
Tepliciach. Počas prázdnin Farský deň 
a turzovské hody nám ponúkli viacero aktivít, 
z ktorých sme si mohli vybrať. V septembri 
OO JDS v Čadci zorganizovala prvý festival 
seniorov Kysúc. Mesto Turzovka reprezentovali 
speváci Dúhy a Turzovské seniorky. Podujatie 
bolo zorganizované na vysokej úrovni, za čo 
patrí OO JDS veľká pochvala, hlavne p. Mgr. S. 
Minárikovej. 

Už druhý rok odchádza tretina našich členov 
v polovici septembra na 4-dňový pobyt do 

Podhájskej. Spoločne strávené chvíle nás 
stmelili a v liečivej vode sme pookriali na tele 
i na duši. Bodkou za septembrovými aktivitami 
bolo stretnutie seniorov Euroregiónu Beskydy 
z Čiech, Poľska a Slovenska v Štramberku. 
Spolu so seniormi turzovského Denného 
centra a Vysokej nad Kysucou sme prežili 
plnohodnotný deň- prehliadka múzea Tatra 
v Kopřivnici, mesta Štramberk a rozhľadňa 
Štramberská trúba. 

Október je mesiacom úcty k starším. Vedenie 
mesta spolu s KaSS pripravilo viacero podujatí, 
ktoré mohli seniori využiť. Siedmi členovia 
absolvovali rekondičný pobyt v Nimnici a ôsmi 
sa zúčastnili stolnotenisového turnaja O pohár 
predsedu OO JDS v Čadci. Mali sme radosť 
z úspechov našich troch členov- p. E. Škorníková, 
p. R. Ferenčák a p. J. Bogáň, ktorí sa umiestnili 
na druhom a treťom mieste. Najnáročnejším 
podujatím v októbri bola ¸¸Senior party“¸  za 
účasti členov našej ZO a členov Denného centra 
seniorov v Turzovke. 

Už tretí rok organizovala naša ZO v spolupráci 
s turzovskou farnosťou, MsÚ, deťmi DFS- 
Bukovinka, žiakmi ZŠ, Turzovskou televíziou 
dňa 11.11. Deň padlých pri Pamätníku 
padlých v 1. svetovej vojny v areáli kostola. 
K dôstojnému priebehu pietneho aktu prispeli 
všetci zúčastnení. 

Začiatkom decembra sa konala slávnostná 
schôdza ,,Posedenie s Mikulášom“, za prítomnosti 
hosťa MUDr. V. Belkovej- zástupkyne primátora. 
O program a rozdávanie darčekov sa už druhý 
rok postarali členovia Študentskej rady pri 
Gymnáziu v Turzovke. DFS pod vedením p. 
J. Maďariovej vyčarila ozajstnú predvianočnú 
náladu. V závere správy p. predsedníčka v mene 
všetkých svojich členov poďakovala mnohým, 
ktorí vyšli v ústrety ZO a pomohli uskutočňovať 
jej plány- MsÚ, KaSS, vedeniu ZŠ, farskému 
úradu, areálu športu v Závodí, ŽFS, gymnáziu 
v Turzovke a všetkým dobrým ľuďom, ktorí majú 
pozitívny vzťah k seniorom. 

Na koniec rokovania p. predsedníčka 
poďakovala p. G. Ďurišovej a primátorovi 
JUDr. Ľ. Golisovi za všestrannú podporu 
a pomoc. Svojim členom praje pevné zdravie, 
chuť a optimizmus do plnenia náročných úloh 
v roku 2018. 

Mgr. V. Malicherová   
predsedníčka  ZO JDS v Turzovke                                 


